
Z A P I S N I K 
 

sa 9. sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 21. srpnja 2022. 

godine u Sisku, u dvorani Hotela Panonija, Ulica Ivana Kukuljevića Sakcinskog 21, s 

početkom u 10,00 sati. 
 

Nazočni vijećnici: Nikola Abramović, Nikola Arbutina, Dalibor Bišćan, Martina 

Bočkor, Ivan Brlečić, Ernest Ciprijanović, Marin Čačić, Mato Fofić, Emil Franjević, Luca 

Gašpar Šako, Višnja Jerman, Tena Jevak Benčić, Đurđica Jurić, Domagoj Kelović, Danijel 

Kljaić, Davor Kljakić, Sanja Kozarić, Tomislav Kralj, Ljiljana Lampert, Mijo Latin,  Mario 

Markić, Damir Markuš, Ivan Nekvapil, Vlatko Sedlaček, Ines Simić, Sanja Štigl - Vlašić, 

Dubravka Šurlan, Srećko Telar, Slavko Tepavac i Anto Žilić. 
 

Nenazočni vijećnici:  Branka Bakšić, Daniel Berdais, Dara Bursik, Katarina Kihalić, 

Vlado Lendvaj, Srđan Marić, Igor Školneković, Milan Vrga i Oliver Žegarac. 
        

Drugi nazočni: Ivan Celjak, župan Sisačko-moslavačke županije, Mihael Jurić - 

zamjenik župana Sisačko-moslavačke županije, Mirjana Oluić - zamjenica župana Sisačko-

moslavačke županije iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Branka Šimanović - 

pročelnica Upravnog odjela za poslove Skupštine, pravne i opće poslove, Marijana Klobučar 

Bobetko - pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Sanja Mioković 

- pročelnica Upravnog odjela za poslove župana, Darjan Vlahov - pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo, investicije, razvojne projekte i fondove EU, Alenka Ljubešić - pročelnica 

Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb i hrvatske branitelje, Kristina Prpić - pročelnica 

Službe za unutarnju reviziju, Anita Sinjeri-Ibrišević - pročelnica Upravnog odjela za 

poljoprivredu, ruralni razvoj, zaštitu okoliša i prirode, Blanka Bobetko Majstorović - 

privremena pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i obnovu, Inoslav 

Brkić - ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije, Marina Kovač - 

ravnateljica Neuropsihijatrijske bolnice „Dr.Ivan Barbot“ Popovača, Renata Stanešić - 

ravnateljica Doma zdravlja Petrinja, Sanja Habek - ravnateljica Doma zdravlja Kutina, 

Domagoj Mosler - ravnatelj Lječilišta Topusko, Marija Petranović - ravnateljica Doma za 

psihički bolesne odrasle osobe Petrinja, Ružica Čakširan - ravnateljica Doma za starije i 

nemoćne osobe Sisak, Stipo Šapina - ravnatelj Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije, Ankica Grubišić - ravnateljica Doma zdravlja Sisak, Silvija Desić 

Basarić - ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije, Domagoj Orlić 

- ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje Sisačko-moslavačke županije, Damir Borić - 

ravnatelj Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja, Darko Srbljanin - ravnatelj Gradskih 

ljekarni Sisak, Andrea Šeperac - Razvojna agencija Sisačko-moslavačke županije SI-MO-RA, 

Marijo Paluh - županijski vatrogasni zapovjednik Vatrogasne zajednice Sisačko-moslavačke 

županije, Dragica Vugić - ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima 

prirode, Jasenka Štampalija Janković - Opća bolnica „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak, Renata 

Tominović Ceković - ravnateljica Doma za starije osobe Glina te predstavnici sredstava 

javnog priopćavanja. 
        

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić. 
 

Sjednici Županijske skupštine od 39 vijećnika bilo je prisutno 30 vijećnika. 

 

Zapisnik sa 8. sjednice Županijske skupštine održane 3. lipnja 2022. godine usvojen je 

sa 30 glasova za. 
 
 

Nakon toga je sa 30 glasova za usvojen slijedeći 
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                                              D N E V N I   R E D 

 

1. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu, 

- Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu, 

- Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

2. Izvješće o preraspodjeli sredstava planiranih u Proračunu Sisačko-moslavačke 

županije za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o preraspodjeli 

sredstava planiranih u Proračunu Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

3. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika u upravnim tijelima Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

4. Prijedlog Odluke o donošenju Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u 

vlasništvu Sisačko-moslavačke županije za razdoblje od 2022.-2027. godine, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

5. Prijedlog Odluke o predfinanciranju projekta „Regionalni centar kompetentnosti u 

SMŽ-prema novim i inovativnim znanjima i vještinama, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

6. Prijedlog Odluke o obnovi zgrade javne namjene na adresi Ivana Kukuljevića 

Sakcinskog 26, Sisak, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

7. Prijedlog Odluke o obnovi zgrade javne namjene na adresi Stjepana i Antuna Radića 

36, Sisak, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

8. Prijedlog Odluke o obnovi zgrade javne namjene I. osnovna škola Petrinja, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

9. Prijedlog Odluke o obnovi zgrade javne namjene Glazbena škola Frana Lhotke Sisak, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

10. Prijedlog Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o prijedlogu potreba 

specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za razdoblje 2020.-2024. godine u 

zdravstvenim ustanovama na području Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za obavljanje privatne prakse u ordinaciji u 

novom prostoru mr. sc. Vandi Mrkša, dr. med. dent., spec. stom. protetike, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

12. Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika, tajnika i članova Povjerenstva za 

procjenu šteta od prirodnih nepogoda Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

13. a) Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Etičkog odbora Županijske skupštine   

Sisačko-moslavačke županije, 

b) Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Vijeća časti Županijske skupštine 

Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

14. Prijedlog Rješenja o imenovanju mrtvozornika koji utvrđuju nastup smrti, vrijeme i 

uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvenih ustanova za područje Grada Siska, 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 



 3 

15. Izvješće o radu s izvješćem o financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice Sisačko-

moslavačke županije u 2021. godini - Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o 

radu s izvješćem o financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice Sisačko-moslavačke 

županije u 2021. godini. 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

 
 

 

Nakon toga vijećnici su imali AKTUALNI SAT. 

 

 

 1. Vijećnica Sanja Štingl Vlašić postavila je pitanje vezano uz obnovu potresom 

uništenih objekata zdravstvene zaštite. Podsjetila je kako su nakon potresa prostorni uvjeti za 

pružanje zdravstvene zaštite stanovnicima Sisačko-moslavačke županije bili svedeni na rad u 

kontejnerima. Zahvalila je županu na dosadašnjem angažmanu u nastojanju da se svi oblici 

zdravstvene zaštite od hitne medicinske pomoći i primarne zdravstvene zaštite do bolničke 

zdravstvene zaštite, palijative i fizikalne terapije iz kontejnera premjeste u adekvatne prostore. 

Zanimalo ju je u kojoj su fazi projekti koji se trenutno provode na području županije u 

primarnoj zdravstvenoj zaštiti, u Općoj bolnici „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak, u Neuropsihijatrijskoj 

bolnici „Dr. Ivan Barbot“ Popovača, u Zavodu za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke 

županije te u ljekarnama. 

 

 Župan Ivan Celjak odgovorio je da je Sisačko – moslavačka županija do sada obnovila 

12 objekata u području obrazovanja, dok je u području zdravstva do sada obnovljeno 14 

objekata. Sisačko – moslavačka županija je do sada ugovorila sa Ministarstvom zdravstva 

radove na objektima koji su stradali u potresu u vrijednosti od oko 276 milijuna kuna. 

Osigurani su čvrsti, sigurni i stabilni objekti za primarnu zdravstvenu zaštitu u Sisku, Petrinji. 

Osigurani su stabilni objekti i za Zavod za javno zdravstvo, Zavod za hitnu medicinu. Isto 

tako i za Opću bolnicu „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak, za odjele pulmologije, palijative, fizikalne 

medicine i rehabilitacije, isto tako u Glini. Obnovljeni su i svi objekti Neuropsihijatrijske 

bolnice „Dr. Ivan Barbot“ u Popovači. Završene su javne nabave za izvođenje radova. Uveden 

je u posao  izvođač radova na Domu zdravlja koji se nalazi u Glini. Isto tako gotova je nabava 

za pulmologiju u Petrinji, za internu u Sisku i za druge objekte.  

 

 Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da se na području Gline obnovio objekt koji se 

nalazi uz Dom za starije osobe Glina. U tom objektu su smještene ambulante primarne 

zdravstvene zaštite te je uloženo oko 2 milijuna kuna, u tom objektu će biti prilika za 

proširenje kapaciteta doma za starije. Izrađena je projektna dokumentacija kako bi se napravio 

jedan poseban odjel za demenciju. U Domu zdravlja Glina prilikom obnove će se napraviti i 

dodatni sanitarni čvorovi pa će biti puno više soba koje imaju vlastiti sanitarni čvor. Uskoro bi 

trebala početi obnova zgrade pulmologije u Petrinji. U Petrinji je osiguran čvrst prostor za 

ambulante koje su izrazile potrebu da se presele, to je zgrada u Mačekovoj ulici. Gotov je i 

postupak javne nabave za „Novu bolnicu“ u Petrinji, pulmologiju. Završena je također  i javna 

nabava za ambulantu u Jabukovcu. 

 

 2. Vijećnik Danijel Kljaić postavio je pitanje koliko Sisačko-moslavačka županija 

izdvaja na godišnjoj razini financijskih sredstava za medije te koliko ustanove i tvrtke kojima 

je osnivač županija izdvajaju za medije. Vijećnik je također postavio pitanje koliko je 

Sisačko-moslavačka županija zaposlila ljudi nakon što je nova vlast preuzela vodstvo u 

županiji. 



 4 

 Župan Ivan Celjak odgovorio je da Sisačko – moslavačka županija ima suradnju s 

medijima kao što je to uobičajeno u svim ostalima gradovima i županijama u Hrvatskoj. 

Važno je informirati javnost o onome što radi Sisačko-moslavačka županija, što je u okviru 

nadležnosti i djelokruga rada županije posebice kada se govori o sanaciji od posljedica 

potresa. Važno je da građani znaju kojim tempom ide obnova koja je u nadležnosti Sisačko-

moslavačke županije, važno je da su građani informirani o aktivnostima upravnih odjela 

Sisačko-moslavačke županije, o aktivnostima župana. Kada se govori o izdvajanju za medije,  

sve je vidljivo u proračunu Sisačko-moslavačke županije. Sisačko-moslavačka županija  

nakon potresa dobila je nove poslove. Ti poslovi se odnose na sanaciju posljedica potresa, 

nisu niti predviđeni zakonom i to nije uobičajena nadležnost niti djelokrug rada Sisačko-

moslavačke županije. Sisačko – moslavačka županija ima potrebu za pojedinim strukama  

upravo zbog tog dodatnog opsega poslova te se pojačala u pojedinim upravnim odjelima, 

posebno u javnoj nabavi kao i u upravnom odjelu koji je zadužen za obnovu. Župan je 

podsjetio na sve projekte i programe koje je županija pokrenula u proteklih godinu dana u 

segmentu obrazovanja, zdravstva i socijalne skrbi kako bi dodatno približila potreba za 

zapošljavanjem. 

 

 Pročelnica Sanja Mioković odgovorila je da je Sisačko – moslavačka županija u 

veljači ove godine sukladno članku 39. Zakona o elektroničkim medijima raspisala javni 

poziv za financiranje programskih sadržaja elektroničkih medija u 2022. godini. Ukoliko su 

sredstva za medije osigurana u proračunima jedinica lokalne, područne, regionalne 

samouprave ta ista sredstva dodjeljuju se putem javnog poziva, a temeljem javno objavljenih 

kriterija. Vrlo transparentno donesen je pravilnik, raspisan je javni poziv na koji su se mogli 

javiti svi mediji. Povjerenstvo je procijenilo pristigle prijave i sukladno tome donesene su 

odluke o financiranju. Na stranicama Sisačko-moslavačke županije pod Upravni odjel za 

poslove župana javno i transparentno objavljene su sve odluke koje su donesene o 

financiranju medija. 

 

 3. Vijećnica Martina Bočkor upitala je koliko je djece otišlo na ljetovanje u Splitsko-

dalmatinsku županiju te kakve su im sve aktivnosti tijekom ljetovanja organizirane.  

 Župan Ivan Celjak odgovorio je da je prošle godine u razgovoru sa županom Splitsko-

dalmatinske županije predložio ljetovanje djece s područja Sisačko-moslavačke županije u 

Splitsko-dalmatinskoj županiji. Župan Blaženko Boban, zajedno sa svojim timom omogućio 

je ljetovanje za sve učenike četvrtih razreda svih osnovnih škola s područja Sisačko-

moslavačke županije bez obzira na osnivača. Na ljetovanju je bilo 634 djece. Smješteni su u 

ženski đački dom i u studentski dom u Splitu. Omogućeno im je kupanje na Bačvicama u 

Splitu, posjetili su hipodrom, Sinj, slušali i učili o Sinjskoj alki, jahali, vozili se vlakićima, 

igrali igru Blago Svetog Jeronima, uživali u bogatom kulturno-zabavnom sadržaju, posjetili su 

Poljud, bili u Dioklecijanovoj palači, Dioklecijanovim podrumima te im je zaista bila 

ispunjena svaka minuta. O djeci se tijekom boravka u Splitu brinulo oko 400 volontera. 

Sisačko – moslavačka županija također ima izvrsnu suradnju i s Gradom Dubrovnikom. S 

gradonačelnikom Matom Frankovićem dogovoreno je da se OPG proizvodi iz Sisačko-

moslavačke županije  prodaju na Stradunu u sezoni i to u vrijeme otvaranja Dubrovačkih 

ljetnih igara.  

 4. Vijećnica Ljiljana Lampert postavila je pitanje o potencijalnom proširenju 

budućeg Doma za starije osobe u Kutini jer smatra kako je kapacitet Doma za 50 korisnika 

vrlo malo. Također je postavila pitanje da li se mogla spriječiti pojava antraksa u 

moslavačkom dijelu. 
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 Župan Ivan Celjak odgovorio je kako stanovnici Kutine već dugi niz godina traže 

Dom umirovljenika u svom gradu. Sisačko-moslavačka županija je u godinu i pol dana 

poduzela niz aktivnosti po tom pitanju. Počeli su radovi na prenamjeni objekta Doma 

zdravlja, odnosno dijela Doma zdravlja u Dom umirovljenika koji će biti u Kutini. Od samog 

početka radi se na povećanju kapaciteta domova za starije i nemoćne osobe na području 

Sisačko-moslavačke županije. Dinamika radova u Glini je jako dobra te će Dom za starije 

osobe Glina bit će završen prije roka na zadovoljstvo svih korisnika. Tijekom ove obnove 

radovi su na povećanju kapaciteta, osiguranju dodatnih ležajeva. Isto tako prvi korisnici su u 

Šašu, objektu koji je prilagođen za starije i nemoćne. Vraćaju se na područje županije  

sugrađani koji su smješteni u Domu za starije i nemoćne osobe Petrinja. Postupak javne 

nabave završen je i za novu Internu u Općoj bolnici „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak. Zgrade u Petrinji 

i u Sisku dobit će i cjelovitu obnovu, energetsku obnovu – novu stolariju, novu fasadu, 

nabavit će se i potpuno nova medicinski potrebna oprema, ići će nove instalacije plina, vode, 

struje. 

 Pročelnik Darjan Vlahov odgovorio je da je u Neuropsihijatrijskoj bolnici „Dr. Ivan 

Barbot“ u Popovači obnovljeno svih šest objekata. Tri izvođača su radila i sva tri izvođača su 

se držala zadanih rokova. Svih šest objekata je obnovljeno. U tijeku su daljnji projekti 

energetske obnove koji su se već prije provodili, tako da će i zgrada Neuropsihijatrijske 

bolnice „Dr. Ivan Barbot“ dobiti nove sadržaje, te nove i modernije prostore. 

 Dr.Inoslav Brkić, ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije 

podsjetio je na kronologiju događanja oko pojave antraksa u Lonjskom polju. 14. srpnja 

voditelj Službe za kriminalističku policiju Policijske uprave sisačko-moslavačke izvještava da 

ide na uviđaj, da je dojava da veći broj goveda ugiba, da u prijavi koja mu je dostavljena je 

vjerojatno trovanje stoke. 15. srpnja stiže elektronička pošta u kojoj izvještavaju o uginućima, 

ali dostavljaju i sliku podlaktice jednog mladog stočara gdje se jasno vide smeđe-crne kraste. 

Sve izložene osobe primaju propisane antibiotike. Ministarstvo poljoprivrede poduzima 

potrebne mjere, a to je cijepljenje stoke koje se proširilo na sva ostala gravitirajuća područja. 

Ono što je zabranjeno je promet stoke i stočnih proizvoda do daljnjega, te Ministarstvo 

poljoprivrede propisuje i određuje bedrenične distrikte. 

 5. Vijećnik Mijo Latin postavio je pitanje postoji li opasnost za mještane koji žive u 

blizini pašnjaka u Osekovu.  

 Dr.Inoslav Brkić odgovorio je da nema interhumanog prijenosa među ljudima, s 

čovjeka na čovjeka. Tko god ima adekvatnu serumsku koncentraciju antibiotika ne može se 

razboljeti. Župan je osigurao i određeni kontingent zaštitne opreme za one koji će manipulirati 

stokom. Cijepljenje je u tijeku. U Repušnici i Gračenici se provodi cijepljenje iz razloga što 

dolazi do miješanja stoke pri slobodnoj ispaši. Ići će pojačani odstrjel čagljeva iz istog razloga 

što su oni otporni na anstraks, ali mogu raznositi dijelove lešina i na taj način širiti antraks.  

 6. Vijećnica Luca Gašpar Šako postavila je pitanje kada će biti obnovljen petrinjski 

Dom za starije i nemoćne osobe te koliko je do sada županija uložila sredstava u Dom nakon 

potresa. Vijećnica je također postavila pitanje vezano za požar na prostoru tvrtke koja se bavi 

prikupljanjem i obradom otpada u Novom Pračnu kod Siska. 

 Župan Ivan Celjak odgovorio je kako je vlasnik petrinjskog Doma Hrvatski zavod za 

mirovinsko osiguranje koji i ulaže financijska sredstva u obnovu Doma. U tijeku je izrada 

glavnog projekta. Nakon izrade glavnog projekta pokrenut će se postupak nabave i kreće se u 
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radove. Tijekom konstrukcijske obnove Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja utvrdila su 

se dodatna velika oštećenja koja se nisu mogla utvrditi prilikom pregleda. Hrvatski zavod za 

mirovinsko osiguranje je odlučio izraditi još jedan projekt i u potpunosti sanirati taj dom te 

dom ide u cjelovitu obnovu. Na pitanje koliko je do sada županija isplatila financijskih 

sredstava za petrinjski Dom župan je odgovorio da je minimalni trošak Sisačko-moslavačke 

županije bio oko 250 tisuća kuna te dodao kako je u dogovoru s resornim ministarstvima sve 

troškove koje imaju  dogovoreno da snose ministarstva koji imaju razumijevanja obzirom na 

stanje u Sisačko-moslavačkoj županiji. Vezano za požar u Novom Praćnu župan je odgovorio 

kako sukladno zakonu nadležni Upravni odjeli županija izdaju dozvolu za obradu neopasnog 

otpada, a ministarstvo nadležno za zaštitu okoliša izdaje dozvolu za obradu opasnog otpada. 

Dodaje kako se dozvole izdaju ili ne izdaju sukladno tome jesu li ispunjeni ili nisu ispunjeni 

zakonski uvjeti. Što se tiče stava Sisačko-moslavačke županije župan je odgovorio da je  

protiv toga da gradovi, općine Sisačko-moslavačke županije budu atraktivna destinacija za 

obradu bilo koje vrste otpada. 

 Dr.Inoslav Brkić odgovorio je da ono što je dobro je da vatra nije zahvatila skladište 

Agro Simpe. Tamo se nalazi jedan od najvećih kancerogena, da je to planulo, vatrogasci bi 

bili u jako lošoj prognozi što se tiče života i zdravlja. Obzirom na mjerne kemijske štetnosti 

može se zaključiti da nema opasnosti po zdravlje izloženog stanovništva.  

 

Aktualni sat završio je u 11,30 sati. 

 

 

TOČKA 1. 

Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2022. 

godinu, 

- Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu, 

- Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi 

Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu 

 

 Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je Prijedlog Izmjena i 

dopuna Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu rađen sukladno Zakonu o 

proračunu. Osnovni razlog zbog kojeg se pristupilo izradi Izmjena i dopuna Proračuna 

Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu je usklađivanje izvora zbog projekata koji se 

financiraju iz fonda solidarnosti i ostalih izvora. Ukupni prihodi i primici kao i ukupni rashodi 

i izdaci u Izmjenama i dopunama proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu 

povećani su sa 1.853.099.630,79 kuna na 2.051.597.033,63 kuna odnosno veći  su za 198,5 

milijun kuna. U izmjenama i dopunama Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2022. 

godinu prihodi poslovanja su povećani sa 1.347.796.170,84 kuna na 1.963.410.216,87 kuna 

odnosno veći  su za 615,6 milijuna kuna zbog poravnanja izvora pomoći iz Fonda solidarnosti 

te povećanja prihoda od poreza i prireza na dohodak od nesamostalnog rada te naknade za 

korištenje mineralnih sirovina jer je izvršenje na pola godine veće od planiranog.  

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj, Odbor za društvene 

djelatnosti, Odbor za prostorno uređenje i zaštitu okoliša i Odbor za branitelje i žrtve iz 

Domovinskog rata dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Sisačko-

moslavačke županije za 2022. godinu, te Prijedlog Odluke o izmjenama Programa javnih potreba 
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u zdravstvu Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu i Prijedlog Odluke o izmjenama 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu. 

 

 U raspravi je sudjelovao vijećnik Tomislav Kralj. 

 

 Nakon toga su većinom glasova (27 za, 2 protiv i ništa suzdržanih) donijete Izmjene i 

dopune Proračuna Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu, Odluka o izmjenama 

Programa javnih potreba u zdravstvu Sisačko-moslavačke županije za 2022. godinu i Odluka 

o izmjenama Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Sisačko-moslavačke županije za 

2022. godinu. 

 

TOČKA 2. 

Izvješće o preraspodjeli sredstava planiranih u Proračunu Sisačko-moslavačke 

županije za 2022. godinu - Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o 

preraspodjeli sredstava planiranih u Proračunu Sisačko-moslavačke županije za 

2022. godinu 

 

 Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da su se preraspodjelom od 

25. svibnja  2022. sredstva preraspodijelila u Upravnom odjelu za gospodarstvo, investicije, 

razvojne projekte i fondove EU i u Upravnom odjelu za poslove Skupštine, pravne i opće 

poslove. Preraspodjelom proračunskih sredstava nije se  mijenjao iznos ukupno planiranih 

rashoda i izdataka Proračuna Sisačko-moslavačke županije. Iznos sredstava se raspodijelio za 

kupnju računala za potrebe županijske uprave jer je velik dio računala stradao od razornog 

potresa. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o preraspodjeli sredstava planiranih u Proračunu Sisačko-moslavačke 

županije za 2022. godinu. 

 

 U raspravi je sudjelovala vijećnica Luca Gašpar Šako. 

 

 Nakon toga je većinom glasova (27 za, 2 protiv i ništa suzdržanih) donijet Zaključak o 

prihvaćanju Izvješća o preraspodjeli sredstava planiranih u Proračunu Sisačko-moslavačke 

županije za 2022. godinu. 

  

TOČKA 3. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika 

i namještenika u upravnim tijelima Sisačko-moslavačke županije 

 

 

 Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je pravni temelj za 

donošenje Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika u upravnim tijelima Sisačko-moslavačke županije sadržan u odredbi članka 10. 

Zakona o plaćama u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi kojim je propisano da 

koeficijente za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim odjelima i službama na 

prijedlog župana donosi Županijska skupština. Odlukom o koeficijentima utvrđeni su 

koeficijenti za izračun plaće službenika i namještenika u upravnim odjelima i službama 

Sisačko-moslavačke županije. Obzirom na brojne višegodišnje projekte, iznimno povećane 

obveze unutar djelokruga rada upravnog odjela, obveza prema drugim javnopravnim tijelima i 
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strankama, te odgovornosti koje iz njih proizlaze, pročelnička mjesta raspoređuju se u dvije 

skupine, mjesta voditelja odsjeka raspoređuje u dvije skupine. S obzirom na postojeće životne 

uvjete i povećanje troškova života u svim segmentima, te imajući u vidu upravne standarde te 

činjenicu da kvalitetno uspostavljen sustav utječe na kvalitetu rada, predlaže se povećanje 

koeficijenata za sva radna mjesta. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Sisačko-

moslavačke županije. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Tomislav Kralj, Luca Gašpar Šako, Dalibor Bišćan, 

Emil Franjević, Dubravka Šurlan, Mijo Latin, Ljiljana Lampert, Đurđica Jurić, Sanja Štingl 

Vlašić, Srećko Telar i Vlatko Sedlaček. 

 

 Nakon toga je većinom glasova (27 za, 2 protiv i ništa suzdržanih) donijeta Odluka o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Sisačko-

moslavačke županije. 

 

TOČKA 4. 

Prijedlog Odluke o donošenju Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u 

vlasništvu Sisačko-moslavačke županije za razdoblje od 2022.-2027. godine 

 

 Pročelnica Branka Šimanović u uvodu je iznijela da je Županijska skupština Sisačko-

moslavačke županije donijela u prosincu 2016. godine Strategiju upravljanja i raspolaganja 

imovinom u vlasništvu Sisačko-moslavačke županije za razdoblje od 2017. do 2021. godine. 

Budući je navedena Strategija donesena za proteklo razdoblje, bilo je potrebno pokrenuti 

postupak donošenja odnosno izrade nove Strategije. Nacrt Strategije izradilo je Povjerenstvo 

za izradu Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Sisačko-moslavačke 

županije za razdoblje od 2022. do 2027. godine i Plana za upravljanje i raspolaganje 

imovinom u vlasništvu Sisačko-moslavačke županije. Ovaj Prijedlog Strategije donesen je na 

temelju analize postojećeg stanja upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Sisačko-

moslavačke županije te se na odgovarajući način dijelom oslanja na Strategiju upravljanja 

državnom imovinom za razdobolje od 2019. do 2025. godine, ponajviše u pogledu načela 

upravljanja i raspolaganja imovinom, a to su načelo javnosti, načelo predvidljivosti, načelo 

učinkovitosti i načelo odgovornosti. Strategija se sastoji od 7 dijelova, definirani su 

srednjoročni ciljevi u upravljanju i raspolaganju imovinom koji se odnose na očuvanje 

imovine, njezino transparentno i racionalno korištenje, stvaranje novih vrijednosti i 

ostvarivanje veće ekonomske koristi od interesa za Sisačko-moslavačku županiju i njezinog 

stanovništva. 

  

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za prostorno 

uređenje i zaštitu okoliša dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o donošenju Strategije 

upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Sisačko-moslavačke županije za razdoblje 

od 2022.-2027. godine. 

 

 U raspravi je sudjelovala vijećnica Luca Gašpar Šako. 
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 Nakon toga je većinom glasova (27 za, 2 protiv i 1 suzdržan) donijeta Odluka o 

donošenju Strategije upravljanja i raspolaganja imovinom u vlasništvu Sisačko-moslavačke 

županije za razdoblje od 2022.-2027. godine. 

 

TOČKA 5. 

Prijedlog Odluke o predfinanciranju projekta Regionalni centar kompetentnosti u 

SMŽ-prema novim i inovativnim znanjima i vještinama 

 

 Pročelnica Marijana Klobučar Bobetko u uvodu je iznijela da je Tehnička škola Sisak 

sklopila s Ministarstvom znanosti i obrazovanja i s Agencijom za strukovno obrazovanje i 

obrazovanje odraslih Ugovor o dodjeli bespovratnih sredstava za projekte koji se financiraju 

iz Europskog socijalnog fonda u financijskom razdoblju 2014.-2020. za provedbu projekta 

pod nazivom „Regionalni centar kompetentnosti u SMŽ-prema novim znanjima i vještinama“. 

Ukupna vrijednost projekta je 48.083.859,43 kuna. Budući da Tehnička škola Sisak nema 

vlastita sredstva za predfinanciranje projekta jer je rok plaćanja faktura dobavljača kraći od 

odobravanja bespovratnih sredstava, iz tog razloga Sisačko-moslavačka županija će 

predfinancirati projekt, a Tehnička škola Sisak se obvezuje po odobrenim zahtjevima za 

nadoknadu sredstava napraviti povrat sredstava u roku pet dana u Proračun Sisačko-

moslavačke županije. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za financije i proračun dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

predfinanciranju projekta Regionalni centar kompetentnosti u SMŽ-prema novim i 

inovativnim znanjima i vještinama. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Luca Gašpar Šako, Dubravka Šurlan i Mijo Latin. 

 

 Nakon toga je većinom glasova (29 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta Odluka 

o predfinanciranju projekta Regionalni centar kompetentnosti u SMŽ-prema novim i 

inovativnim znanjima i vještinama. 

 

 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić predložio je da se objedini uvodno 

izlaganje i rasprava za točke 6., 7., 8. i 9. dnevnog reda i to: Prijedlog Odluke o obnovi zgrade 

javne namjene na adresi Ivana Kukuljevića Sakcinskog 26, Sisak, Prijedlog Odluke o obnovi 

zgrade javne namjene na adresi Stjepana i Antuna Radića 36, Sisak, Prijedlog Odluke o obnovi 

zgrade javne namjene I. osnovna škola Petrinja i Prijedlog Odluke o obnovi zgrade javne 

namjene Glazbena škola Frana Lhotke Sisak. 

 

 Pročelnik Darjan Vlahov u uvodu je iznio da Sisačko – moslavačka županija pristupa 

obnovi zgrada javne namjene u Sisku na adresi Ivana Kukuljevića Sakcinskog 26, Stjepana i 

Antuna Radića 36, te Glazbene škole Frana Lhotke Sisak. U Petrinji se pristupa obnovi I. 

Osnovne škole. Utvrđuje se da su zgrade javne namjene oštećene u potresima koji su se 

dogodili na području Sisačko-moslavačke županije 28. i 29. prosinca 2020. godine nakon 

kojih je Vlada Republike Hrvatske donijela Odluku o proglašenju katastrofe na području 

pogođenom potresom. Potreba cjelovite obnove konstrukcije zgrada utvrđena je na temelju 

Elaborata ocjene postojećeg stanja građevinskih konstrukcija zgrada. 
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 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

obnovi zgrade javne namjene na adresi Ivana Kukuljevića Sakcinskog 26, Sisak, Prijedlog 

Odluke o obnovi zgrade javne namjene na adresi Stjepana i Antuna Radića 36, Sisak, 

Prijedlog Odluke o obnovi zgrade javne namjene I. osnovna škola Petrinja i Prijedlog Odluke 

o obnovi zgrade javne namjene Glazbena škola Frana Lhotke Sisak. 

 

 Potom se pristupilo glasovanju po pojedinim točkama. 

 

 

TOČKA 6. 

Prijedlog Odluke o obnovi zgrade javne namjene na adresi 

Ivana Kukuljevića Sakcinskog 26, Sisak 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (29 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o obnovi zgrade javne namjene na adresi Ivana Kukuljevića Sakcinskog 26, 

Sisak. 

 

TOČKA 7. 

Prijedlog Odluke o obnovi zgrade javne namjene na adresi 

Stjepana i Antuna Radića 36, Sisak 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (29 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o obnovi zgrade javne namjene na adresi Stjepana i Antuna Radića 36, Sisak. 

 

TOČKA 8. 

Prijedlog Odluke o obnovi zgrade javne namjene I. Osnovna škola Petrinja 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (29 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o obnovi zgrade javne namjene I. Osnovna škola Petrinja. 

 

TOČKA 9. 

Prijedlog Odluke o obnovi zgrade javne namjene  

Glazbena škola Frana Lhotke Sisak 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (29 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o obnovi zgrade javne namjene Glazbena škola Frana Lhotke Sisak. 

 

TOČKA 10. 

Prijedlog Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o prijedlogu potreba 

specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za razdoblje 2020.-2024. 

godine u zdravstvenim ustanovama na području Sisačko-moslavačke županije 

 

 Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da je Županijska skupština Sisačko-

moslavačke županije 25. studenog 2020. godine donijela Zaključak o prijedlogu potreba 

specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za razdoblje 2020. - 2024. godine u 

zdravstvenim ustanovama na području Sisačko-moslavačke županije kojim su utvrđene 

potrebe zdravstvenih ustanova na području županije za specijalističkim usavršavanjem u 

svrhu izrade Nacionalnog plana specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za 

razdoblje 2020. - 2024. Isti je dostavljen Ministarstvu zdravstva. Obzirom da su se nakon 
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donošenja Zaključka promijenile potrebe za specijalističkim usavršavanjima zdravstvenih 

radnika na području Sisačko-moslavačke županije kod nekih zdravstvenih ustanova, a 

temeljem dobivenih naputaka od strane Ministarstva zdravstva o mogućnosti izmjene 

Nacionalnog plana specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za razdoblje 2020. - 

2024., bilo je potrebno uskladiti potrebe zdravstvenih ustanova, stoga je na 3. sjednici 

Županijske skupštine koja je održana 21. listopada 2021. godine donesen Zaključak o 

izmjenama Zaključka o prijedlogu potreba specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika 

za razdoblje 2020. - 2024. godine u zdravstvenim ustanovama na području Sisačko-

moslavačke županije, a koji je potom također dostavljen Ministarstvu zdravstva. Obzirom da 

je Ministarstvo zdravstva proslijedilo upit svim zdravstvenim ustanovama i županijama 

vezano uz eventualne potrebne dopune Nacionalnog plana specijalističkog usavršavanja 

zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje (2020. – 2024.) proslijeđen je upit svim 

zdravstvenim ustanovama.  

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Zaključka o 

prijedlogu potreba specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za razdoblje 2020.-

2024. godine u zdravstvenim ustanovama na području Sisačko-moslavačke županije. 

 

 U raspravi je sudjelovala vijećnica Luca Gašpar Šako. 

 

 Nakon toga je većinom glasova (30 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o prijedlogu potreba specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za 

razdoblje 2020.-2024. godine u zdravstvenim ustanovama na području Sisačko-moslavačke 

županije. 

 

TOČKA 11. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za obavljanje  

privatne prakse u ordinaciji u novom prostoru  

mr. sc. Vandi Mrkša, dr. med. dent., spec. stom. protetike 

 

 Pročelnica Alenka Ljubešić u uvodu je iznijela da se Mr. sc. Vanda Mrkša, dr. med. 

dent., spec. stom. protetike obratila sa zamolbom za izdavanje suglasnosti za trajno 

preseljenje ordinacije dentalne medicine na novu adresu. Ordinacija dentalne medicine 

ugovorni je subjekt Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje i mijenja prostor obavljanja 

privatne prakse u ordinaciji s adrese Sisak, Marijana Celjaka 88b na novu adresu Sisak, Ante 

Starčevića 13. Radi se o promjeni lokacije sukladno Mreži javne zdravstvene službe (unutar 

Grada Siska) čime neće biti narušena dostupnost zdravstvene zaštite. Ministarstvo zdravstva, 

donosi rješenje o odobrenju rada u privatnoj praksi u ordinaciji u novom prostoru nakon što 

Županijska skupština izda suglasnost za preseljenje ordinacije. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

davanju suglasnosti za obavljanje privatne prakse u ordinaciji u novom prostoru mr. sc. Vandi 

Mrkša, dr. med. dent., spec. stom. protetike. 

 

 Nakog toga je, bez rasprave, većinom glasova (30 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o davanju suglasnosti za obavljanje privatne prakse u ordinaciji u novom 

prostoru mr. sc. Vandi Mrkša, dr. med. dent., spec. stom. protetike. 
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TOČKA 12. 

Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika, tajnika i članova Povjerenstva za 

procjenu šteta od prirodnih nepogoda Sisačko-moslavačke županije 

 

 Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj iznio je Zaključak odbora 

kojim se utvrđuje Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika, tajnika i članova 

Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda Sisačko-moslavačke županije. U 

Povjerenstvo za procjenu šteta od prirodnih nepogoda Sisačko-moslavačke županije imenuju 

se za predsjednika Marin Čačić, za tajnika Zlatko Repač te za članove Marko Miša, Ivana 

Žuk, Stela Tičarić, Andrija Mioković i Goran Plavšić. 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika, tajnika i 

članova Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda Sisačko-moslavačke županije. 

 

  Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (30 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeto Rješenje o imenovanju predsjednika, tajnika i članova Povjerenstva za procjenu šteta 

od prirodnih nepogoda Sisačko-moslavačke županije. 

 

TOČKA 13. 

a) Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Etičkog odbora Županijske 

skupštine   Sisačko-moslavačke županije 

b) Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Vijeća časti Županijske skupštine 

Sisačko-moslavačke županije 

 

 Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj iznio je Zaključak odbora 

kojim se utvrđuje Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Etičkog odbora Županijske 

skupštine Sisačko-moslavačke županije. U Etički odbor Županijske skupštine Sisačko-

moslavačke županije imenuju se za predsjednicu Vera Bubaš te za članove Srećko Telar, Ines 

Simić, Tomislav Kralj i Emil Franjević, te Zaključak odbora kojim se utvrđuje Prijedlog 

Odluke o osnivanju i imenovanju Vijeća časti Županijske skupštine Sisačko-moslavačke 

županije. U Vijeće časti Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije imenuju se za 

predsjednicu Vesna Krnjaić te za članove Nada Kovačević, Davor Škugor, Mijo Martinović i 

Matea Begić. 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Etičkog 

odbora Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije i Prijedlog Odluke o osnivanju i 

imenovanju Vijeća časti Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije. 

 

  U raspravi je sudjelovala vijećnica Luca Gašpar Šako. 

 

  Nakon toga je većinom glasova (27 za, ništa protiv i 3 suzdržana) donijeta Odluka o 

osnivanju i imenovanju Etičkog odbora Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije. 

 

  Nakon toga je većinom glasova (28 za, ništa protiv i 2 suzdržana) donijeta Odluka o 

osnivanju i imenovanju Vijeća časti Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije. 
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TOČKA 14. 

Prijedlog Rješenja o imenovanju mrtvozornika koji utvrđuju nastup smrti, 

vrijeme i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvenih ustanova  

za područje Grada Siska 

  

  Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj iznio je Zaključak odbora 

kojim se utvrđuje Prijedlog Rješenja o imenovanju mrtvozornika koji utvrđuje nastup smrti, 

vrijeme i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvenih ustanova za područje Grada Siska i to 

Mirjana Bila, prvostupnica  medicinsko-laboratorijske dijagnostike. 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Rješenja o imenovanju mrtvozornika koji 

utvrđuju nastup smrti, vrijeme i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvenih ustanova za 

područje Grada Siska. 

 

  Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (30 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeto Rješenje o imenovanju mrtvozornika koji utvrđuju nastup smrti, vrijeme i uzrok 

smrti osoba umrlih izvan zdravstvenih ustanova za područje Grada Siska. 

 

TOČKA 15. 

Izvješće o radu s izvješćem o financijskom poslovanju  

Vatrogasne zajednice Sisačko-moslavačke županije u 2021. godini -  

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu s izvješćem o financijskom 

poslovanju Vatrogasne zajednice Sisačko-moslavačke županije u 2021. godini 

 

 Marijo Paluh, županijski vatrogasni zapovjednik Vatrogasne zajednice Sisačko-

moslavačke županije u uvodu je iznio da je tijekom 2021. godine Vatrogasna zajednica 

Sisačko-moslavačke županije provodila planom predviđene aktivnosti, bila koordinator i 

inicijator raznih događaja što su ih provodile vatrogasne zajednice i dobrovoljna vatrogasna 

društva. Vatrogasna zajednica ima ukupno 13.456 članova. Sredstva za financiranje redovne 

djelatnosti osiguravaju se u proračunu Sisačko-moslavačke županije. Doznačivana su na 

vrijeme u mjesečnim obrocima i korištena su za obavljanje redovne djelatnosti Vatrogasne 

zajednice. Intervencije su se u protekloj godini uglavnom odnosile na otklanjanje posljedica 

razornih potresa. U intervencijama je sudjelovalo oko 1.100 dobrovoljnih i profesionalnih 

vatrogasaca.  

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za prostorno 

uređenje i zaštitu okoliša dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o radu s izvješćem o financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice Sisačko-

moslavačke županije u 2021. godini. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Luca Gašpar Šako, Ljiljana Lampert, Srećko Telar i 

Dalibor Bišćan. 

 

 Nakog toga je većinom glasova (30 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu s izvješćem o financijskom poslovanju Vatrogasne 

zajednice Sisačko-moslavačke županije u 2021. godini. 
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  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić zaključio je sjednicu u 14,15  sati. 
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